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Miljøudvalget

Til:

Dato:

Miljøministeren

4. oktober 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål A
Hvad er ministerens holdning til, at Fredericia Kommune i forbindelse med 
byudviklingsprojektet FredericiaC, hvor man ønsker at omdanne et nedlagt 
industriareal langs havnen i Fredericia til en moderne bydel, vil tillade opførsel 
af boliger 300 meter fra Shell Havneterminal? I sin besvarelse bedes 
ministeren redegøre for, om hun finder det sikkerheds- og sundhedsmæssigt 
forsvarligt at opføre boliger så tæt på havneterminalen.

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2011-12, jf. MIU 

alm. del - samrådsspørgsmål Æ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).

På udvalgets vegne

Lone Loklindt

formand
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